

桂華山先生六育獎學金 (2021/2022)
Mr. Kwei Wah Shan Six Virtues Scholarship (2021/2022)

範疇 Realm : 德 Moral	負責人 Person in charge: *WFM、AYY
桂華山先生德育獎學金	
<p>準則:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ 具華山人品格特質 (尊重、盡責、關愛、誠實、感恩、堅毅) ◆ 操行達 A-或以上 ◆ 沒有缺點、小過及大過 ◆ 有職務者優先 ◆ 由訓育委員會選出 	
<p>細節:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ 中一至中五級〔上學期〕(每級獲獎者 1 名) - @ \$300 ◆ 中一至中五級〔下學期〕(每級獲獎者 1 名) - @ \$300 ◆ 中六級〔上學期〕(獲獎者 1 名) - \$300 ◆ 中六級〔下學期〕(獲獎者 1 名) - \$300 	
總金額: \$3,600	
Mr. Kwei Wah Shan Moral Scholarship	
<p>Criteria:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ Students who have Wahshanian traits (respect, responsibility, care, honesty, gratefulness and persistence) ◆ Students with A- or above in conduct ◆ Students with no demerits, minor demerits or major demerits ◆ Priority given to students with school duties ◆ Selected by the Discipline Committee 	
<p>Details:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ F.1 to F.5 [First Term] (1 awardee in each form) - @ \$300 ◆ F.1 to F.5 [Second Term] (1 awardee in each form) - @ \$300 ◆ F.6 [First Term] (1 awardee) - \$300 ◆ F.6 [Second Term] (1 awardee) - \$300 	
Total amount: \$3,600	

範疇 Realm： 智 Academic

負責人 Person in charge： YWS

桂華山先生智育獎學金**1. 學業優異獎****準則**：根據學生全年總平均分選出**細節**：

- ◆ 中一至中三級（設兩組 - 華語班及非華語班）：
 - ◇ 全級第一名（每組獲獎者 1 名） - @ \$500
 - ◇ 全級第二名（每組獲獎者 1 名） - @ \$400
 - ◇ 全級第三名（每組獲獎者 1 名） - @ \$300
 - ◇ 最佳進步獎（每級獲獎者 3 名） - @ \$200
- ◆ 中四至中六級（設兩組 - 華語班及非華語班）：
 - ◇ 全級第一名（每組獲獎者 1 名） - @ \$1,000
 - ◇ 全級第二名（每組獲獎者 1 名） - @ \$800
 - ◇ 全級第三名（每組獲獎者 1 名） - @ \$600
 - ◇ 最佳進步獎（每級獲獎者 3 名） - @ \$400

2. 語文優異獎**準則**：根據學生全年中國語文／英國語文成績選出**細節**：

- ◆ 中一至中三級（設兩組 - 華語班及非華語班）：
 - ◇ 中國語文／英國語文科第一名（每組獲獎者 1 名） - @ \$100
- ◆ 中四至中五級（設兩組 - 華語班及非華語班）：
 - ◇ 中國語文／英國語文科第一名（每組獲獎者 1 名） - @ \$150
 - ◇ 中國語文／英國語文科第二名（每組獲獎者 1 名） - @ \$100
 - ◇ 中國語文／英國語文科第三名（每組獲獎者 1 名） - @ \$50
- ◆ 中六級（設兩組 - 華語班及非華語班）：
 - ◇ 中國語文／英國語文科第一名（每組獲獎者 1 名） - @ \$200
 - ◇ 中國語文／英國語文科第二名（每組獲獎者 1 名） - @ \$150
 - ◇ 中國語文／英國語文科第三名（每組獲獎者 1 名） - @ \$100

總金額：共\$32,400**3. 升讀本地大學獎****準則**：透過大學聯招成功考獲本地九間大學學位的應屆中六學生**細節**：

- ◆ 獲獎人數不限 - @ \$3,000

總金額：因應得獎人數而變動

Mr. Kwei Wah Shan Academic Scholarship

1. Academic Excellence Award

Criteria: The yearly average marks of the student

Details:

- ◆ **F.1 to F.3 (2 separate groups - Local Class and Non-Chinese Speaking Class):**
 - ✧ The First Place (1 awardee in each group) - @ \$500
 - ✧ The Second Place (1 awardee in each group) - @ \$400
 - ✧ The Third Place (1 awardee in each group) - @ \$300
 - ✧ The Best Improvement Award (3 awardees in each form) - @ \$200
- ◆ **F.4 to F.6 (2 separate groups - Local Class and Non-Chinese Speaking Class):**
 - ✧ The First Place (1 awardee in each group) - @ \$1,000
 - ✧ The Second Place (1 awardee in each group) - @ \$800
 - ✧ The Third Place (1 awardee in each group) - @ \$600
 - ✧ The Best Improvement Award (3 awardees in each form) - @ \$400

2. Chinese Language / English Language Excellence Award

Criteria : The student's yearly marks in Chinese Language / English Language.

Details:

- ◆ **F.1 to F.3 (2 separate groups - Local Class and Non-Chinese Speaking Class):**
 - ✧ The First Place in Chi. Language / Eng. Language (1 awardee in each group) - @ \$100
- ◆ **F.4 to F.5 (2 separate groups - Local Class and Non-Chinese Speaking Class):**
 - ✧ The First Place in Chi. Language / Eng. Language (1 awardee in each group) - @ \$150
 - ✧ The Second Place in Chi. Language / Eng. Language (1 awardee in each group) - @ \$100
 - ✧ The Third Place in Chi. Language / Eng. Language (1 awardee in each group) - @ \$50
- ◆ **F.6 (2 separate groups - Local Class and Non-Chinese Speaking Class):**
 - ✧ The First Place in Chi. Language / Eng. Language (1 awardee in each group) - @ \$200
 - ✧ The Second Place in Chi. Language / Eng. Language (1 awardee in each group) - @ \$150
 - ✧ The Third Place in Chi. Language / Eng. Language (1 awardee in each group) - @ \$100

Total amount: \$32,400

3. Admission to Local University Award

Criteria: Secondary 6 student(s) who are admitted to a bachelor degree programme at one of the 9 local universities via JUPAS

Details :

- ◆ No quota limit - @ \$3,000

Total Amounts : Not Fixed

範疇 Realm : 智 Academic

負責人 Person in charge: *YWS·MKM·AYY

桂華山先生語文獎學金**1. 英國語文科****準則**：英國語文科表現優異學生（由英國語文科科主任提名）**細節**：

- ◆ 獎學金 - \$5,000
- ◆ 贊助獲獎者購買國際考試參考書籍及支付考試報名費

2. 中國語文科**準則**：GCSE 國際試考獲 Grade 9 優異成績的非華語學生**細節**：

- ◆ 獎學金 - \$5,000
- ◆ 獲獎學生 - @\$300

總金額：\$10,000

註：因應學生程度，每年兩科獲獎學生名額或金額可能有所修訂，最終由校方議決。

Mr. Kwei Wah Shan Language Scholarship**1. English Language****Criteria**: Students with excellent performance in English Language (Nominated by the English Language Panel Chairperson)**Details**:

- ◆ The scholarship amount - \$5,000
- ◆ Sponsor the awardees to purchase international examinations reference books and pay examination registration fees

2. Chinese Language**Criteria**: Non-Chinese Speaking students who attain Grade 9 in the GCSE public examination.**Details**:

- ◆ The scholarship amount - \$5,000
- ◆ Each awardee: @\$300

Total amount: \$10,000

Note: In response to differences in the performance of students, the quota and **scholarship amount** for the two subjects may be revised and the school has the final say.

範疇 Realm： 體 Physical	負責人 Person in charge： *WFM、YUI
<p>桂華山先生體育獎學金</p> <p>1. 傑出運動員獎 準則：代表學校參與學界及國際比賽，獲獎者優先（由體育科主任評選）</p> <p>細節：</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ 一等獎 - \$600 ◆ 二等獎 - \$400 ◆ 三等獎 - \$200 <p>2. 積極參與運動員獎 準則：根據校隊及課外活動學會成員的表現選出（由教練及體育科主任評選）</p> <p>細節：</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ 一等獎（獲獎者 2 名） - @ \$400 ◆ 二等獎（獲獎者 12 名） - @ \$200 <p style="text-align: right;">總金額：\$4,400</p> <p>Mr. Kwei Wah Shan Physical Scholarship</p> <p>1. Outstanding Athlete Award Criteria: Represents the school by participating in inter-school and international competitions, priority given to students with awards (Assessed by the Physical Education Panel Chairperson)</p> <p>Details:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ The First Prize - \$600 ◆ The Second Prize - \$400 ◆ The Third Prize - \$200 <p>2. Most Active Athlete Award Criteria: The performance of school team members and members of Extra-curricular Activity Clubs (Assessed by coaches and the Physical Education Panel Chairperson)</p> <p>Details:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ The First Prize (2 awardees) - @ \$400 ◆ The Second Prize (12 awardees) - @ \$200 <p style="text-align: right;">Total amount: \$4,400</p>	

範疇 Realm： 群 Social	負責人 Person in charge： *WFM、HPY、CHY
<p style="text-align: center;">桂華山先生群育獎學金</p> <p>1. 服務獎 準則：校內或校外義工服務時數達 50 小時或以上</p> <p>細節：</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ 優異（獲獎者 5 名） - @ \$400 ◆ 良好（獲獎者 12 名） - @ \$200 <p>2. 領袖獎 準則：全年最優秀領袖</p> <p>細節：獲獎者 3 名 - @ \$400</p> <p style="text-align: right;">總金額：\$5,600</p>	
<p style="text-align: center;"><u>Mr. Kwei Wah Shan Social Scholarship</u></p> <p>1. Service Award Criteria: Accumulated at least 50 hours of voluntary work inside and/or outside of the school</p> <p>Details:</p> <ul style="list-style-type: none"> ◆ Merit (5 awardees) - @ \$400 ◆ Proficiency (12 awardees) - @ \$200 <p>2. Leadership Award Criteria: The outstanding leaders of the year</p> <p>Details: 3 awardees - @ \$400</p> <p style="text-align: right;">Total amount: \$5,600</p>	

範疇 Realm： 美 Aesthetic	負責人 Person in charge: *YWS、CKW、NCM
<u>桂華山先生美育獎學金</u>	
<p>1. 年度視覺藝術獎 準則：於各類型視覺創作，如繪畫、立體、裝置、攝影等有傑出表現者（由藝術教育統籌及視覺藝術科主任評選） 細節：獲獎者 2 名 - @ \$400</p> <p>2. 年度表演藝術獎 準則：於各類型表演藝術，如音樂、舞蹈、戲劇等有傑出表現者（由藝術教育統籌及音樂科主任評選） 細節：獲獎者 2 名 - @ \$400</p> <p>3. 年度傑出藝術獎 準則：於各項校外及校內藝術獎獲得最高榮譽或分數者 細節：獲獎者 1 名 - \$400</p>	
總金額 ：\$2,000	
<u>Mr. Kwei Wah Shan Aesthetic Scholarship</u>	
<p>1. Annual Visual Arts Award Criteria: Students with outstanding performance in visual arts, e.g. painting, sculpture, installation, photography, etc. (Assessed by the Coordinator of Arts Education and the Visual Arts Panel Chairperson) Details: 2 awardees - @ \$400</p> <p>2. Annual Performing Arts Award Criteria: Students with outstanding performance in the performing arts, e.g. Music, dancing, drama, etc. (Assessed by the Coordinator of Arts Education and the Music Panel Chairperson) Details: 2 awardees - @ \$400</p> <p>3. Annual Outstanding Arts Award Criteria: Obtained the highest marks in any intra-school or inter-school arts awards Details: 1 awardee - \$400</p>	
Total amount : \$2,000	

範疇 Realm : 靈 Spiritual	負責人 Person in charge: CLM
<u>桂華山先生靈育獎學金</u>	
<p>1. 屬靈獎 準則：團契表現出色學生（由倫理／宗教教育科老師、堂會負責導師選出） 細節：獲獎者 5 名 - @ \$200</p> <p>2. 比賽傑出表現獎 準則：聖經朗誦節及其他與聖經比賽表現傑出學生（由倫理／宗教教育科主任提名） 細節： <ul style="list-style-type: none"> ◆ 一等獎 - \$400 ◆ 二等獎 - \$300 ◆ 三等獎 - \$200 ◆ 優異（獲獎者 2 名） - @ \$100 <p style="text-align: right;">總金額：\$2,000</p> </p>	
<u>Mr. Kwei Wah Shan Spiritual Scholarship</u>	
<p>1. Spiritual Award Criteria: Students who have an outstanding performance in the Fellowship Program (Selected by Ethics / Religious Education teachers and church Mentors) Details: 5 awardees - @ \$200</p> <p>2. Outstanding Performance in Competition Award Criteria: Winners in the Bible Speech Festival and other bible-related competitions (Nominated by the Ethics / Religious Education Panel Chairperson) Details: <ul style="list-style-type: none"> ◆ The First Prize - \$400 ◆ The Second Prize - \$300 ◆ The Third Prize - \$200 ◆ Merit (2 awardees) - @ \$100 <p style="text-align: right;">Total amount: \$2,000</p> </p>	

註：校方每年會因應需要，將「六育獎學金」金額作適當調撥。

Note: Moreover, the school has the authority to adjust the distribution of the amount of the Six Virtues Scholarships if necessary.

獲獎者基本條件：全年操行 **B** 級或以上

Basic criterion for awardees: Yearly Conduct must be **B or above.**

預計獎學金總額：\$66,000

(若當年獎學金有餘額，將累計轉撥下一年度。)

Expected total amount for scholarships: \$66,000

(The remaining scholarship balance, if any, will be carried forward to the following academic year.)

生效日期：2021 年 9 月

Effective date: Sept, 2021
